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Datum vd 

toezegging
portefeuillehouder Toezegging stand van zaken afdoeningstermijn

1 9-sep-14 wethouder Geertsma

nav: B&W besluit zoetwatervoorzieningen Hoge Zandgronden:. De wethouder is 

van plan om samen met de commissie diverse installaties te bekijken zoals 

installaties die drinkwater oppompen, rioolzuiveringene en waterbergingen

Het bezoeken van de diverse installaties wordt 

uitgesteld tot het voorjaar 2017.
4e kwartaal 2017

### 6-12-2016 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de brief inzake Entingheweg te Dwingeloo (ingekomen brief 

17a.) zegt de wethouder een evaluatie van de nieuwe fietsroutes die met name 

door scholieren wordt gebruikt toe.

De evaluatie zal in het 1e kwartaal 2018 

worden afgerond.
1e kwartaal 2018

### 10-1-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van het voorstel: Uitgebreide actualisatie GVVP, zegt de 

wethouder toe om de suggestie van mevrouw Mones om de fietsroutes naar 

Meppel in beeld te brengen, deze mee te nemen in het plan.

Door intensieve interactie met 

inwoners/bedrijven enige vertraging
2e kwartaal 2018 irt KOR

### 7-2-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Fietspad tracé De 

Vennen/Mussels zegt wethouder Geertsma toe dat daar waar de meeste 

voertuigbewegingen plaatsvinden (De Vennen) na de realisatie van het fietspad 

het aantal auto's nog eens te monitoren.

Na aanleg fietspad 2e kwartaal 2018  

### 7-2-2017 wethouder Smidt

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Grondexploitatie 

Kalterbroeken zegt wethouder Smidt toe om iedere fase te evalueren en deze aan 

de raad voor te leggen.

Terugkerend, op de lijst laten staan?

### 7-3-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 7: Voorstel tot vaststelling startnotitie KOR 2.0: Op verzoek van de 

heer Siebering (PvdA) zegt wethouder Geertsma toe dat daar waar de nieuwe 

omgevingswet raakvlakken heeft met het Kwaliteitsplan Openbare Ruimte, daar 

waar nodig de wet wordt geïmplementeerd.

1e kwartaal 2018

### 7-3-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 7: Voorstel tot vaststelling startnotitie KOR 2.0: Op verzoek van de 

heer Siebering (PvdA) zegt wethouder Geertsma toe dat de indexing van 

zwembaden over de implementatie van de begroting 2018, een discussiepunt 

binnen het college wordt.

1e kwartaal 2018

### 7-3-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Masselink over het 

afvalbrengstation in Meppel, zegt wethouder Geertsma toe na een jaar naar de 

raad met een evaluatie en de voortgang te komen.

dienstjaar 2017 wordt dan geevalueerd. 1e kwartaal 2018

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de vergadering van de raadscommissie 

Fysiek Domein en Middelen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. 

Toezeggingen die in de commissie Sociaal Domein of de raad zijn gedaan komen op het overzicht van het betreffende orgaan.



### 4-4-2017 burgemeester Jager

Burgemeester Jager zegt toe om tijdens het overleg van de veiligheidsregio 

Drenthe in te brengen dat bij het uitrukken van de brandweer een afweging te 

maken over het verplichte aantal mensen bij de uitruk aanwezig dienen te zijn.

### 23-5-2017 wethouder Smidt
Op voorstel van de heer Puper zegt wethouder Smidt toe om de deelnemende 

partijen aan Westerveld op Glas voor te stellen om het bedrag van € 20.000 

bestemd voor eventuele juridische ondersteuning, te delen.

Lopend

### 6-6-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 12: Voorstel jaarstukken 2016, begrotingswijziging 2017 en 

begroting 2018 RUD Drenthe: Wethouder Geertsma zegt toe om op verzoek van 

de heer Doeven uit te zoeken wat het verlies van € 600.000 aan meerwaarde heeft 

opgeleverd.

1e kwartaal 2018

15 5-9-2017 wethouder Smidt

Ingekomen stukken en mededelingen: Brief Plaatselijk belang Vledderveen 

inzake voormalige lagere school: Wethouder Smidt zegt toe deze kwestie zo 

spoedig mogelijk op te lossen.

Lopend

20 4-12-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 6: Voorstel inzameling huishoudelijk afval: Op initiatief van de heer 

Moes zegt wethouder Geertsma toe, om een inventarisatie te maken van het 

aantal recreatieparken als het gaat om het scheiden van afval, om vervolgens een 

plan van aanpak aan de raad te presenteren.

1e kwartaal 2018

21 4-12-2017 wethouder Geertsma

Toezeggingenlijst: N.a.v. vragen van de heer Kreike over de wijze van afdoening 

van toezegging 1 over het B&W besluit zoetwatervoorzieningen Hoge 

Zandgronden en toezegging 3 over de brief inzake Entingheweg te Dwingeloo, 

zegt wethouder Geertsma toe dat de commissie schriftelijk wordt geïnformeerd 

over de wijze van afdoening van toezegging 1 en dat toezegging 3 versneld wordt 

uitgevoerd.

1e kwartaal 2018


